
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 17. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 179
Finder ministeren det fuldt tilfredsstillende og fyldestgørende, at man i VVM-
redegørelsen "Efterforskningsboring - skifergas ved Dybvad" ikke med et ord
nævner mulige problemer med alunskifers indhold af den radioaktive luftart
radon?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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